
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 1. marts 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 498
Mener ministeren ikke, at der allerede i dag foregår en rationel anvendelse af
antidepressiva, sådan at man langt oftest forsøger sig med de billigste præpa-
rater først, før man går over til de dyrere præparater?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Marie Geisler Andersen (RV).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Marie.Geisler.Ander-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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